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Wtociawek,9 paidziernika 2020 r

Pan

Andrzej Go*qbieski

Radny Rady Miasta Wtoctawek
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W odpowiedzi na Pana interpelacje z dnia 29 wrzesnia 202A r, (OP|K.00A3.28I.2AZA,
OP|K.0003.283.2020), po uzyskaniu informacjiz MiejskiegoZarzEdu Infrastruktury Drogowe.i iTransporru,
jako zarzEdcy drogi, uprzelmie informujq, 2e prawdopodobnq przyczynE powstania uszkodzenia
w nawierzchni drogi rowerowej na wysoko6ci ul. Lunewil byta awaria sieci kanalizacyjnej, wobec czego
przekierowano sprawq do gestora sieci tj. MPWiK Sp. z o. o^ Ubytek jest zabezpieczony iodgrodzony.
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L W kwestii wycinki drzewa przy ul. Starodgbskiej 27, MZIDiT wystqpil z wnioskiem do Wydziatu

Isrodowiska 
Unqdu Miasta wtoclawek w celu uzyskania decyzji na wycinkq.
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